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Folded Word, United States, 2015. Paperback. Book Condition: New. 2nd. 203 x 127 mm. Language: .
Brand New Book ***** Print on Demand *****.Redigee avec la precision mathematique de Lee
Slonimsky et traduite avec le don musical de Elizabeth J. Coleman, cette edition bilingue [
francais/anglais ] introduit cette collection emouvante de sonnets modernes aux lecteurs
francophones pour la premiere fois. Fiona Sze-Lorrain, l auteur de THE RUINED ELEGANCE
(Princeton University Press), dit: Merci a l univers / pour les oiseaux qui savent compter; les nombres
/ sont pour eux ce que les mots sont pour nous. S inspirant de la vie de Pythagore, les poemes
enigmatiques de Lee Slonimsky, dans une traduction d Elizabeth J. Coleman, oscillent tendrement
entre une meditation metaphysique et un recit a la fois curieux et romanesque, tout en montrant la
complexite sublime d un etre en quete de liberte reelle, de creation et d expression. - Written with Lee
Slonimsky s mathematical precision and translated with Elizabeth J. Coleman s musical flair, this
bilingual edition [French/English] opens this poignant collection of modern sonnets to francophone
readers for the first time. Rachel Hadas, author of THE GOLDEN ROAD (Northwestern University
Press), says: Lee Slonimsky s...
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Comprehensive guide for pdf lovers. It generally is not going to charge too much. You may like just how the article writer write this book.
-- Neva  Ha m m es MD      

This sort of pdf is every little thing and made me seeking forward and a lot more. This is certainly for all who statte that there was not a worth reading
through. I found out this book from my dad and i recommended this publication to discover.
-- Chr istopher  K oz ey     
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